
 

ARTIKEL 41-VRAGEN 

Oss, 23 februari 2016 

 

Betreft: Aanbod keuzevakken mbo-scholen 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

In het Brabants Dagblad van 22 februari jl. verscheen het bericht ‘Mbo gaat regiogebonden studies 

aanbieden’. Daarin staat geschreven dat mbo-studenten vanaf komend schooljaar (augustus) 

verplicht een aantal vakken moeten kiezen, die de school in overleg met het regionale bedrijfsleven 

aanbiedt. Hierbij hebben zij de keuze uit zo’n 400 nieuwe vakken, die aansluiten bij de behoefte van 

de regionale arbeidsmarkt. Als voorbeelden worden onder meer genoemd het aanbieden van de 

vakken ‘aardbevingsbestendig bouwen’ in Groningen en ‘containervaart’ in Rotterdam. 

 

Hierover heeft VDG de volgende vragen aan de portefeuillehouder:  

 

1. Is het College bekend met deze nieuwe verplichting voor mbo-scholen om zorg te dragen 

voor voldoende aanbod van keuzevakken die aansluiten op de regionale arbeidsmarkt? 

 

2. In welke mate wordt, naar de mening van het College, reeds voorzien in die behoefte op het 

Osse ROC de Leijgraaf? 

 

3. Heeft de gemeente hier de afgelopen tijd al aandacht aan besteed en zo ja, op welke 

manier? 

 

4. Welke acties wil het College ondernemen om het aanbod van keuzevakken op het Osse ROC 

de Leijgraaf (beter) te laten aansluiten op de regionale arbeidsmarkt?    

 

5. Op welke wijze wordt de regionale arbeidsbehoefte in gemeente Oss bepaald en welke rol 

speelt de gemeente daarin? 

 

6. Welke kansen ziet het College om deze ontwikkeling op mbo-niveau te koppelen aan 

mogelijke hbo-studies in Oss, die op een ander niveau aansluiten op de regionale vraag en 

daarnaast zorgen voor doorstroommogelijkheden? 

 

 



Uw antwoorden zien wij graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de VDG-fractie, 

 

Luuk Muller 

Frits van den Hoogen 

 

 


